



ACTA ASSEMBLEA GENERAL

DIA: 12 de Novembre

Hora: 17h

Lloc: menjador de l'escola

1. Presentació de la Junta

S'inicia l'Assemblea presentant els membres de la Junta directiva de l'AFA:

President – Albert Montes (pare de la Gal·la de P5)

Vicepresidenta – Anna Tobias (mare d'en Maür de P5)

Secretària – Emma Soy Massoni (mare de la Greta de P4)

Tresorera – Isolda Juher Soler (mare de la Uma de 1r)

Vocal – Cristina (mare de la Lur de 2n i d'en Saüc de P2)

Vocal – Clara Ramos (mare d'en Leo de 1r)

Vocal – Laura Geli (mare de l'Emma de 2n i la Júlia de 4t)

Vocal – Mònica Bedmar (mare de l'Alma de 2n i en Bru de P4)

Vocal – Mineke Ribot Thunnissen (mare de l'Adrià, la Marlien i en Marçal de 2n)

Vocal i representant de l'AFA al Consell Escolar – Damià Carreras (pare d'en Nil de 3r)

2. Tria del moderador/a

Es comenta que s'iniciarà la reunió sense moderador/a demanant a tots/es els assistents/es que respectin els torns de paraula.

3. Estat de comptes curs 2021-2022

A l'inici de curs el compte corrent de l'AFA tenia 1.340€, després de cobrar les quotes dels membres i el primer trimestre de les extraescolars l'estat de comptes és de 3.100€. Es comenta que s'han de reservar 1.090€ per pagar el taller-xerrada sobre educació sexual que s'impartirà properament a una part de l'alumnat de l'escola. No hi ha previsió d'ingressos, així que quan es plategin activitats cal preveure maneres de generar-ne.

4. Activitats de l'AFA curs 2021-2022:

4.1 Posada en marxa de les activitats extraescolars

S'informa que aquest curs s'han posat en marxa les extraescolars novament després del parèntesis provocat pel Covid.

4.2 Actualització del membres de la junta

S'informa que s'han efectuat els passos necessaris per renovar els càrrecs de la Junta.

4.3 Actualització del membres de la Comissió de menjador

Degut a que els dos membres que en formaven part (Albert i Anna) ara són membres de la Junta es comenta la necessitat de que noves persones voluntàriament s'hi comprometin. Es tracta de la única comissió fixe de l'AFA i consta d'unes 3 reunions a l'any on també hi assisteixen membres de l'Ajuntament, de l'escola, i representants del municipi. Finalment les dues persones que formaran part de la comissió de menjador són la Tània i l'Emma.

4.4 Informació sobre la primera reunió de la comissió de menjador:

Breument s'explica que ja hi ha hagut la primera reunió on es va exposar el canvi de l'empresa de monitoratge. En aquest sentit s'acorda demanar a l'empresa una trobada perquè les famílies puguin conèixer els monitors/es. També que es demanarà el projecte educatiu de l'empresa. Surt la inquietud que durant l'espai de menjador és on més conflictes apareixen i preocupa saber com els i les monitors/es els gestionen. Es vol demanar que l'empresa sigui àgil en comunicar (escola o famílies) els conflictes per tal que es resolguin el més aviat possible. També es proposa que es suggerirà a l'empresa que una de les activitats del migdia pugui ésser decorar l'espai de menjador (la comissió de menjador en podrà fer seguiment). S'acorda que la comissió de menjador treballarà per a millorar els menús pel què fa els productes que s'hi fan servir per tal que sigui un menú no només saludable sinó també sostenible. En la mesura del possible es treballarà perquè el projecte d'escola i el de menjador tinguin una coherència.

Si a algunes famílies els interessa que l'empresa els informi de quant han menjat els seus fills/es ho demanaran específicament a l'empresa.

4.5 Recordatori taller-xerrada "Els canvis en l'adolescència"

S'informa que està subvencionat per l'AFA i que s'impartirà els dies 10,14 i 20 de Desembre adreçat a l'alumnat de 5è i 6è.

S'aprofita per comentar que una mare de l'escola que és psicoterapeuta està treballant amb l'escola formació sobre dos temes relacionats: Curs de comunicació no violenta i Acompanyament a la sexualitat infantil i educació sexoafectiva. Per la primera caldria buscar un professional perquè la desenvolupi i la segona la impartiria la mare de l'escola que fa la proposta. Ambdós temes es veuen bé per part dels assistents i es farà seguiment de quan i com s'impartiran.

4.6 Informació de l'AFA a la web de l'escola

Es comenta que la informació de l'AFA es va actualitzant a l'apartat web de l'AFA, la qual es troba a dins la web de l'escola.

<https://agora.xtec.cat/esc-sant-estev-e-de-guialbes/afa/>

4.7 Elaboració i venda de calendaris

S'acorda tornar a editar els calendaris on a cada ,es hi apareixen imatges dels nens i nenes de l'escola que fan anys.

4.8 Venda de participacions de la Grossa de cap d'Any

S'acorda tirar-ho endavant.

4.9 PIN de Nadal

S'acorda celebrar el PIN de Nadal el dia 18 de Desembre a les antigues escoles de Galliners.

El grup de treball que inicialment surt voluntari és el següent: Gerard, Romy, Gemma

S'acorda tornar a contractar l'espectacle de circ tal i com es va fer la última edició.

4.10 Quina de Nadal

S'acorda celebrar la Quina de Nadal el dia 2 de Gener a les antigues escoles de Galliners.

El grup de treball que inicialment surt voluntari és el següent: Joan, Mineke, Valentina Pagnucci, Clara, Tània, Anna, Isolda

4.11 Patge de Nadal

S'acorda que l'AFA pagarà un patge per l'escola.

4.12 Previsió activitat piscina

Es tracta d'una activitat que es fa durant la última setmana de curs quan l'horari és intensiu. S'acorda que es tira endavant i que es contactarà amb unes mares que altres anys s'han cuidat de l'activitat (Sílvia Moya i Maria Rizzolo).

4.13 Proposta nova activitat lúdica organitzada per l'AFA

Es proposa una nova festa entre Carnestoltes i final de curs que pugui tenir de tema "Festa de la primavera". Surten dues propostes més: cinema a la fresca i mercat d'intercanvi. Es proposa que totes les activitats estiguin obertes al poble.

4.14 Propostes Consell escolar

Primerament s'informa que el representant de l'AFA al Consell Escolar és en Damià Carreras.

A continuació es comenten alguns temes que surten a debat, alguns dels quals poden ésser traslladat al Consell Escolar:

- Es recullen algunes opinions sobre la quantitat de deures que es posen a l'escola. Surten opinions contràries des de les famílies que consideren que són molts fins a famílies que consideren que són pocs pensant en la transició cap a l'IES. L'Anna Pérez comenta que l'escola està implantant un nou sistema d'avaluació que properament s'exposarà a les famílies i aquestes podran entendre millor perquè es posen deures i la quantitat d'aquests.
- Surt el tema de que el pati ha quedat petit i s'acorda que es traslladarà aquesta qüestió al Consell escolar on s'intentarà explorar opcions per ampliar-lo. També es comenta que la Comissió d'Entorn està treballant per a fer el Racó de la Calma al pati, s'han recollit palets. Es comenta que és molt important que tot el que es posi al pati ha de ser homologat.
- Es comenta que algunes famílies els hi agradaria més comunicació amb l'escola i es proposa que demanin més tutories ja que d'entrada l'escola estarà oberta a concedir-les per qui li interessi o ho necessiti.
- Finalment es presenta una proposta d'unes famílies per explorar la idea de fer ioga de manera habitual a l'escola per aprofitar tots els beneficis que comporta. Es presenta l'opció que es pot subvencionar a través de la DipSalut del Tirabuixó (<https://tiratirabuixo.wordpress.com/>). S'acorda que cal més informació i sobretot presentar-ho a l'equip de l'escola per saber si seria una proposta que rebrien bé d'explorar ja que al final son els i les mestres que s'haurien de formar i incorporar-ho a les activitats de les seves aules.

Finalitza l'Assemblea General.

